
Styrelsemöte för Föreningen Sydöstra Uppsala, 17 januari 2024 

 

Närvarande: Lilianne Zetterberg, Roland Westman, Eva Jonsson, Marguerite 

Sjöström 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

 

          till ordförande valdes Lilianne A Zetterberg 

          till sekreterare valdes Eva Jonsson 

          till justerare valdes Marguerite Sjöström 

 

2. Godkännande av dagordningen 

          Dagordningen godkändes  

 

3. Föregående mötesprotokoll 

           Inga anmärkningar noterades. 

 

4. Avgående styrelsemedlem 

           Lasse Mellwing lämnar styrelsen på grund av andra uppdrag. 

 

5. Samtalskväll torsdagen den 8 februari 

 Dialogforum Uppsala- föreningar i samverkan anordnar en samtalskväll med 

politiker från  Plan-och byggnadsnämnden och Mark och 

exploateringsutskottet. Den kommer att hållas i Folkuniversitetets aula 

torsdagen den 8 februari kl 17.30-19.15. Vi kommer bland annat att tala om 

omtag av stadsbyggnadsplaneringen, det vill säga 216 års översiktsplan. 

Styrelsen diskuterade vilka frågor som är angelägna för oss att framföra vid 

denna samtalskväll. 

  

6. Årsmöte  

Förberedelse av extra årsmötet 15 februari och ordinarie årsmöte 29 februari i 

Sävja kulturcentrum 

Föreningen håller ett extra årsmöte där det görs små ändringar i stadgarna för 

att föreningen senare ska kunna ha mandat att överklaga. 

Kallelsen till årsmötet kommer att skickas ut enligt stadgarna, 

 

7. Ekonomi 

            I nästa infobrev ska styrelsen be medlemmarna om bidrag. Föreningen har 

kostnad för bl.a. hemsidan, grupputskick på mailen och kopiering. 

 

8. Utveckling av Sävla  

Bonava har tillsammans med K2A bjudit in de boende i området att deltaga i 

en samskapande process tillsammans med kommunen och bostadsutvecklare. 



Tre stycken så kallade Medborgarforumtillfällen har ägt rum under sommaren 

och hösten. Vi undrar hur byggbolagen och kommunen kommer att ta hänsyn 

till deltagarnas synpunkter då majoriteten önskar mycket grönt i området och 

gles bebyggelse. Hur ska de kunna ta hänsyn till det när utgångspunkten att 

bygga är 1900 bostäder. 

 

9. Mötet avslutas 

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

Sekreterare: Eva Jonsson  Justerare: Marguerite Sjöström 

 

 


